

# Shopping

## 购物

### Supermarkets 超市

---

#### On campus 校内

Campus 校区
JD.COM Supermarket 京东超市
Address 1: Business Street 地址：商业街

#### Near campus 学校周边

Near Campus 校区周边
Hualian Supermarket 华联超市
Address: F2, the building next to the bus station 地址：校门口外公交站旁边建筑2楼

## Off campus 校外

### Aeon 永旺

AEON Group is a Japanese retailer that sells food, clothes, household items and electrical appliances, etc.

日本永旺株式会社（AEON）是日本著名零售企业。经营的商品包括：时尚服饰、家庭用品、体育用品、家居装饰品、食品、日式料理美食、快餐等一应俱全。

Business Hours: 9:00-22:00 daily

营业时间：9:00-22:00

Address: F1-3, Central One Square, No.81, Shuguang Dadao, Huadu District

地址 1：广州市花都区曙光大道81号骏壹万邦广场西侧1-3F

Tel: 020-39478486

### Bravo YH 百佳永辉

Bravo YH is co-found by YH and PARKnSHOP, the leading supermarket chain in Hong Kong.

百佳永辉超市品牌由永辉超市、百佳及腾讯合作创立。

Business Hours: 8:00-21:00 daily

营业时间：8:00-21:00

Address : B1-A101, Sunac Mall, No. 63 Fenghuang Bei Lu, Huadu District

地址：广州市花都区凤凰北路63号融创茂B1-A101

Tel: 020-86962093

## Online shopping malls 网上商城

Online shopping malls 网上商城		
The No.1 Supermarket	一号店	<a href="http://www.yhd.com">http://www.yhd.com</a>
Tmall	天猫	<a href="http://www.tmall.com">http://www.tmall.com</a>
Amazon	亚马逊	<a href="http://www.amazon.com">http://www.amazon.com</a>
Suning	苏宁易购	<a href="http://www.suning.com">http://www.suning.com</a>
Dangdang	当当网	<a href="http://www.dangdang.com">http://www.dangdang.com</a>
JD	京东商城	<a href="http://www.jd.com/">http://www.jd.com/</a>
Meituan (similar to Groupon)	美团	<a href="http://gz.meituan.com/">http://gz.meituan.com/</a>
You can register for home or business delivery. 提供送货上门服务。		

## Department stores 百货商场

TeeMall 天河城广场
<p>TeeMall is a large scale, full-featured modern shopping center. Its integrated functions include: shopping, sight-seeing, dining, entertainment, leisure, commerce, advertising, information, exhibition and health care, etc.</p> <p>天河城广场是一座规模宏大、功能齐全的现代型综合购物中心，集购物、游览、美食、娱乐、休闲、商务、广告、信息、展览、康体等多功能于一体。</p> <p>Website: <a href="http://www.teemall.com.cn/">http://www.teemall.com.cn/</a> (only in Chinese)</p>
<p>Address 1: No.208 Tianhe Lu, Tianhe District 地址 1: 天河区天河路 208 号 Tel: 020-85592818</p>
<p>Business Hours: 10:00-22:00 营业时间: 10:00-22:00</p>
<p>Metro: Exit C, Tiyu Xilu Station, Line 1 or Line3; Or Exit A, Tianhe Nan Station, Zhujiang New Town Automated People Mover System (APM), and walk for about 300 meters. 地铁: 地铁 1 号线或 3 号线体育西路站, C 出口; 珠江新城旅客自动输送系统 (APM 线) 天河南站, A 出口, 步行约 300 米。</p>
<p>Address 2: No.295, Beijing Lu, Yuexiu District 地址 2: 越秀区北京路 295 号 Tel: 020-83325336</p>
<p>Business Hours: 10:00-22:30 营业时间: 10:00-22:30</p>
<p>Metro: Exit D, Gongyuanqian Station, Line 1, and walk for about 900 meters; Or Exit A, Beijing Lu Station, Line 6, and walk for about 550 meters. 地铁: 地铁 1 号线或 2 号线公园前站, D 出口, 步行约 900 米即到; 或地铁 6 号线北京路站, A 出口, 步行约 550 米即到。</p>

**Parc Central 天环广场**

Set in the heart of Guangzhou's new CBD district, the Parc Central is China's first "Garden Style Shopping Mall". Featured with much greenery and a unique "sunken garden" plaza design, it is a luxury shopping mall where you can enjoy shopping, dining, cinema and various other types of entertainment.

天环广场，位于广州新中央商务区的核心位置，是中国首个“花园式购物商场”，拥有大面积绿化广场和下沉式主题广场，是一个集购物、餐饮、影院、休闲娱乐于一体的奢侈品购物广场。

Address: No.218 Tianhe Lu, Tianhe District

地址：天河区天河路 218 号

Business Hours: 10:00-22:00

营业时间：10:00-22:00

Metro: Exit B, Tiyu Xilu Station, Line 1 or Line3, and walk for about 350 meters;

Or Exit A, Tianhe Nan Station, Zhujiang New Town Automated People Mover System (APM), and walk for about 150 meters.

地铁：地铁 1 号线或 3 号线体育西路站，B 出口，步行约 350 米即到；

或珠江新城旅客自动输送系统（APM 线）天河南站，A 出口，步行约 150 米。

**TaiKoo Hui 太古汇**

TaiKoo Hui is home to over 180 brands, including internationally acclaimed brands, sophisticated lifestyle boutiques and exquisite cuisines and restaurants. Several acclaimed brands set up their flagship stores at TaiKoo Hui.

云集逾 180 家知名品牌，从全球一线品牌精品、国内外品牌时装、家居生活用品，到精致美食佳肴，有多个国际知名品牌在此设立旗舰店或概念店。

Website: <http://www.taikoohui.com/en/>

Address: No.383 Tianhe Lu, Tianhe District

地址：天河区天河路 383 号

Tel: 020-38088000

Business Hours: Weekdays 10:00-22:00; Weekend 10:00-22:30

营业时间：周一至周五 10:00-22:00；周六至周日 10:00-22:30

Metro: Exit D, Shipaiqiao Station, Line 3

地铁：地铁 3 号线石牌桥站，D 出口

**OneLink Walk 万菱汇**

OneLink Walk is a large-scale comprehensive commercial real estate development with first-rate office buildings, modern residential areas, luxurious hotel-style apartments. It also has a multi-functional shopping mall with restaurants, entertainment venues, and recreational facilities.

万菱汇是集甲级写字楼、现代的服务式住宅、奢华的酒店式公寓及高级商场于一体的大型综合性商业地产，致力于打造集吃、喝、玩、乐、购一体休闲消费新模式。

Website: <http://www.onelinkwalkgd.com/>

Address: No.230-232 Tianhe Lu, Tianhe District

地址：天河区天河路 230~232 号

Tel: 020-61111080

Business Hours:10:00-22:00

营业时间：10:00-22:00

Metro: Exit A, Shipaiqiao Station, Line 3  
 地铁: 地铁 3 号线石牌桥站, A 出口

### Grandview Mall 正佳广场

Grandview Mall is set around the theme “shopping paradise”, covering retail, entertainment, catering, exhibition, health & fitness, casual activity, travel and business.

以体验式主题购物乐园为设计定位, 集零售、休闲、娱乐、餐饮、会展、康体、旅游及商务于一体的现代化购物中心。

Website: <http://www.zhengjia.com.cn/> (only in Chinese)

Address: No.228 Tianhe Lu, Tianhe District

地址: 天河区天河路 228 号

Tel: 020-38330861

Business Hours: Sunday-Thursday 10:00-22:00 Friday-Saturday 9:50-22:30

营业时间: 周日至周四 10:00-22:00 周五至周六 9:50-22:30

Metro:

1. Exit D3, Tianhe Sports Center Station, Line 1, and walk for about 200 meters; Or Exit A, Shipaiqiao Station, Line 3, and walk for about 450 meters;
2. Exit A, Tianhe South Station, Zhujiang New Town Automated People Mover System (APM), and walk for about 400 meters.

地铁:

1. 地铁 1 号线体育中心站, D3 出口, 步行约 200 米即到; 或地铁 3 号线石牌桥站, A 出口, 步行约 450 米即到;
2. 珠江新城旅客自动输送系统 (APM 线) 天河南站, A 出口, 步行约 400 米即到。

### Guangzhou Friendship Store 友谊商店

Many international high-end products and imported products are sold here.

销售较多国际高端产品和进口产品。

Website: <http://www.cgzfs.com/> (only in Chinese)

Address 1: F1-3, Southwest Part of the Grandview Mall, No. 228 Tianhe Lu, Tianhe District

地址 1: 天河区天河路 228 号正佳广场西南方 1-3 楼

Tel: 020-38331868

Business Hours: 10:00-22:00

营业时间: 10:00-22:00

Metro:

1. Exit D3, Tianhe Sports Center Station, Line 1, and walk for about 500 meters; Or Exit A, Shipaiqiao Station, Line 3, and walk for about 700 meters;
2. Exit A, Tianhe South Station, Zhujiang New Town Automated People Mover System (APM), and walk for about 700 meters.

地铁:

1. 地铁 1 号线体育中心站, D3 出口, 步行约 500 米即到; 或地铁 3 号线石牌桥站, A 出口, 步行约 700 米即到。
2. 珠江新城旅客自动输送系统 (APM 线) 天河南站, A 出口, 步行约 700 米即到。

Address 2: Time Square, No.28, Tianhe Bei Lu, Tianhe District

地址 2: 天河区天河北路 28 号时代广场内

Tel: 020-38820152

<p>Business Hours: 10:00-21:30                  营业时间: 10:00-21:30</p>
<p>Metro: Exit B, Linhe Xi Station, The North Part of Guangzhou Metro Line 3 (Tiyu Xilu - Airport South), and walk for about 900 meters.                  地铁: 地铁 3 号线北延段 (体育西路——机场南) 林和西站, B 出口, 步行约 900 米即到。</p>
<p>Address 3: Podium Building, Guangzhou International Finance Center, No.5 Zhujiang Xi Lu, Tianhe District                  地址 3: 天河区珠江西路 5 号广州国际金融中心裙楼                  Tel: 020-88832222</p>
<p>Business Hours: 10:00-22:00                  营业时间: 10:00-22:00</p>
<p>Metro: Exit B2, Zhujiang New Town Station, Line 3 or Line 5, and walk for about 350 meters;                  Or Exit E, Guangzhou Opera House Station, Zhujiang New Town Automated People Mover System (APM), and walk for about 250 meters.                  地铁: 地铁 3 号线或 5 号线珠江新城站, B2 出口, 步行约 350 米即到;                  或珠江新城旅客自动输送系统 (APM 线) 大剧院站, E 出口, 步行约 250 米。</p>
<p>Address 4: No.369 Huanshi Dong Lu, Yuexiu District                  地址 4: 越秀区环市东路 369 号                  Tel: 020-83483105</p>
<p>Business Hours: 10:00-22:00                  营业时间: 10:00-22:00</p>
<p>Metro: Exit B, Taojin Lu Station, Line 5, and walk for about 200 meters.                  地铁: 地铁 5 号线淘金路站, B 出口, 步行约 200 米即到。</p>

### Grand Buy 广百百货

Grandbuy is a large high-end department store offering shopping, entertainment, and dining. It provides an elegant shopping environment and sells high quality products.

集购物、娱乐、餐饮等多元素于一体的高档时尚购物中心。

Website: <http://www.grandbuy.com.cn/> (only in Chinese)

Address 1: No.295 Beijing Lu Pedestrian Street, Yuexiu District

地址 1: 越秀区北京路步行街 295 号

Tel: 020-83323420

Business Hours: 10:00-21:00

营业时间: 10:00-21:00

Metro: Exit D, Gongyuanqian Station, Line 1 or Line 2, and walk for about 400 meters;

Or Exit A, Beijing Lu Station, Line 6, and walk for about 700 meters.

地铁: 地铁 1 号线或 2 号线公园前站, D 出口, 步行约 400 米即到;

或地铁 6 号线北京路站, A 出口, 步行约 700 米即到。

Address 2: No.200 Tianhe Lu, Tianhe District

地址 2: 天河区天河路 200 号

Tel: 020-62882888

Metro: Exit E, Tiyu Xilu Station, Line 1 or Line 3, and walk for about 250 meters.

地铁: 地铁 1 号线或 3 号线体育西路站, E 出口, 步行约 250 米即到。

### China Plaza 中华广场

China Plaza is a large scale multifunctional shopping center, offering mainly retail and fine dining. 商品结构齐全，名牌产品云集，集购物、饮食、娱乐于一体。

Website: <http://www.china-plaza.com/> (only in Chinese)

Address: No.33 Zhongshan San Lu, Yuexiu District

地址：越秀区中山三路 33 号

Tel: 020-83739099

Business Hours: 10:00-22:00

营业时间：10:00-22:00

Metro: Exit D, Martyrs' Park Station, Line 1, and walk for 350 meters.

地铁：地铁 1 号线烈士陵园站，D 出口，步行 350 米即到。

## Pedestrian streets 步行街

### Beijing Lu Pedestrian Street 北京路步行街

Beijing Lu Pedestrian Street was the residence and the main road for officials coming into the city during ancient times. It gradually evolved into a prosperous commercial center. More than 10 historical sites have been unearthed around Beijing Lu, including Qin Panyu City, Western Han Nanyue Palace, South Han Imperial Garden, as well as the Ming Dynasty era Big Buddha Temple and City God Temple. The old appearance of the "Millennium Road" still can be seen at Beijing Lu. Today, a thousand years later, Beijing Lu is still prosperous as before with many large and medium-sized department stores, old famous restaurants and private clothing shops.

北京路步行街是古时官员入城的主干道和居住地，并逐渐形成繁华的商业中心。在北京路周边，曾出土了秦番禺城遗址、西汉南越国宫署遗址、南汉御花园、明大佛寺、明城隍庙等 10 多个历史遗址。现在北京路上，还可看到北京路“千年古道”的旧貌。千年后的今天，北京路依然车水马龙，大中型百货商场、餐饮老店和个体服饰商铺云集。

Address: North to Zhongshan Wu Lu, south to Huifu Lu, Yuexiu District

地址：越秀区，北起中山五路，南至惠福路

Metro: Exit D, Gongyuanqian Station, Line 1 or Line 2, and walk for about 300 meters;

Or Exit A, Beijing Lu Station, Line 6, and walk for about 550 meters.

地铁：地铁 1 号线或 2 号线公园前站，D 出口，步行约 300 米即到；

或地铁 6 号线北京路站，A 出口，步行约 550 米即到。

### Shangxiajiu Pedestrian Street 上下九步行街

Shangxiajiu Lu is divided into Shangjiu Lu and Xiajiu Lu. Along the 800-meter-long street, the original arcade-style buildings are well preserved with 250 shops lining up row upon row, including some old famous ones. In addition, many special dishes and snacks of Guangzhou can be found there, such as shrimp wonton, double-layer steamed milk, water chestnut cake, etc.

上下九路分上九路和下九路，800 米长的街道两旁保留着原始的骑楼式建筑，近 250 家商铺鳞次栉比，许多老字号也都保留在这一带。这里还集中了许多广州招牌美食，如鲜虾云吞、老婆饼、双皮奶、马蹄糕等。

Address: East to Shangxia Jiu Lu, west to Shifu Lu, passing through Baohua Lu and Wenchang Lu, Liwan District

地址：荔湾区，东起上下九路，西至第十甫路，横贯宝华路、文昌路

Metro: Exit A, Changshou Lu Station, Line 1, and walk for about 500 meters.

地铁：地铁 1 号线长寿路站，A 出口，步行约 500 米即到。

## Book stores 书店

### Guangzhou Book Center 广州购书中心

The biggest place for a wide range of books, audio and video products, as well as electronic publications and accessories.

经营多种图书、音像制品、电子出版物及配套文化用品。

Website: <http://www.gzbookcenter.com/> (only in Chinese)

Address: NO.123, TianHe Lu, TianHe District

地址：天河区天河路 123 号

Business Hours: Weekdays 10:00-21:30; Weekend (including public holidays) 9:30-21:30

营业时间：周一至周五 10:00-21:30；节假日 9:30-21:30

Metro: Exit E, Tiyu Xilu Station, Line 1 or Line 3, and walk for about 500 meters;

Or Exit A, Tianhe Sports Center South Station, Zhujiang New Town Automated People Mover System (APM), and walk for about 500 meters.

地铁：地铁 1 号线或 3 号线体育西路站，E 出口，步行约 500 米即到；

或珠江新城旅客自动输送系统（APM 线）体育中心南站，A 出口，步行约 500 米即到。

### UN Bookstore 联合书店

UN Bookstore is the first book store wholly invested by UN Publishing Company (the biggest comprehensive publishing group in Hong Kong) in mainland China. It strives for purchasing good books and magazines from all over the world and provides you with high-quality service in a rich cultural atmosphere.

联合书店是香港联合出版集团（香港最大的综合性出版集团之一）在内地全资投资的第一家书店，致力于为读者搜集世界各地的优质读物和文化产品，并提供文化气氛浓厚的阅读环境和高水平的服务。

Website: <http://site.douban.com/unbookstore/> (only in Chinese)

Address: No.314 Beijing Lu, Yuexiu District

地址：广州市越秀区北京路 314 号

Tel: 020-83306987

Business Hours: Weekdays 10:00-22:00; Weekend (including public holidays) 10:00-22:30

营业时间：周一至周五 10:00-22:00；节假日 10:00-22:30

Metro: Exit D, Gongyuanqian Station, Line 1 or Line 2, and walk along Beijing Lu for about 50 meters; Or Exit A, Beijing Lu Station, Line 6, and walk for about 650 meters.

地铁：地铁 1 号线或 2 号线公园前站，D 出口，前行 300 米左右到北京路路口，沿北京路前行 50 米左右即到；或地铁 6 号线北京路站，A 出口，步行约 650 米即到。



<p>Address: 4F, Winter Plaza, G.T.LAND Plaza, Zhujiang Donglu, Tianhe District 地址: 广州市珠江东路高德置地冬广场 4 楼 Tel: 020-37887572</p>
<p>Business Hours: 10:00-22:00 营业时间: 10:00-22:00</p>
<p>Metro: Exit A1, Zhujiang New Town Station, Line 3 or Line 5, and walk for about 800 meters. 地铁: 地铁 3 号线或 5 号线珠江新城站, A1 出口, 步行约 800 米即到。</p>

<p><b>Fangsuo Bookstore 方所书店</b></p> <p>Based on the aesthetics concept of contemporary life, Fangsuo bookstore is a public cultural space centered on books, aesthetic life products, plants, costumes, exhibition space, cultural lectures and coffee. 方所书店是以当代生活审美为核心, 涵盖书籍、美学生活品、植物、服饰、展览空间、文化讲座与咖啡的公共文化空间。 Website: <a href="http://www.fangsuo.com/">http://www.fangsuo.com/</a></p>
<p>Address: B1 Floor, Taikoo Hui, No.383, Tianhe Lu, Tianhe District 地址: 天河区天河路 383 号太古汇 B1 层 Tel: 020- 38682327</p>
<p>Business Hours: 10:00-22:00 营业时间: 10:00-22:00</p>
<p>Metro: Exit C, Shipaiqiao Station, Line 3 地铁: 地铁 3 号线石牌桥站, C 出口</p>

## Sporting goods 体育用品

<p><b>Decathlon 迪卡侬</b></p> <p>A major French sporting goods chain store. It supplies equipment for numerous different athletic activities – including individual and team sports, as well as land and water sports. 迪卡侬是法国大型连锁运动用品量贩店, 提供运动服饰、装备以及各种创意类运动产品。 Website: <a href="http://www.decathlon.com.cn/en/">http://www.decathlon.com.cn/en/</a></p>
<p>Address 1: Intersection of Huangcun Da Dao and Huanchang Road 地址一: 天河区东圃广园东路黄村立交掉头, 花花世界购物中心 Tel: 020-82169990</p>
<p>Business Hours: 10:00-22:00 营业时间: 10:00-22:00</p>
<p>Metro: Exit D, Huangcun Station, Line 4 地铁: 地铁 4 号线黄村站, D 出口</p>
<p>Address2: F1, Utopa Shopping Mall, No.13 ChangXing Road, TianHe District. 地址二: 天河区长兴路 13 号优托邦购物中心 1 层 Tel: 020-85605866</p>
<p>Business Hours: Weekdays 11:00-22:00; Weekend 10:00-22:00 营业时间: 周一至周五 11:00-22:00; 周六至周日 10:00-22:00</p>

Metro: Exit C, Tianhe Coach Terminal Station, Line 3 or Line 6, and walk for about 500 meters.  
 地铁：地铁 3 号线或 6 号线天河客运站，C 出口，步行约 500 米即到。

Address 3: F2, Block 2, Utopa Mall, No.86 Huacheng Avenue, TianHe District  
 地址三：天河区花城大道 86 号优托邦 2 座 2 楼  
 Tel: 020-38477899

Business Hours: 10:00-22:00  
 营业时间：10:00-22:00

Metro: Exit A, Liede Station, Line 5, and walk for about 80 meters.  
 地铁：地铁 5 号线猎德站，A 出口，步行约 80 米即到。

## Furniture stores 家具店

### IKEA 宜家家居

IKEA is a large Swedish company selling household products with about 300 stores in more than 38 countries. IKEA has always been committed to providing consumers with a rich variety of products that are high quality and low price.

宜家家居是一家来自瑞典的国际大型家居用品公司，目前已在超过 38 个国家开设了约 300 家商场，产品特色为物美价廉、品种丰富。

Website: [www.ikea.com/cn/en/](http://www.ikea.com/cn/en/)

Address: F1, Tianyu Garden, No.150-160 Linhe Zhong Lu, Tianhe District  
 地址：天河区林和中路 150-160 号天誉花园 1 楼

Business Hours: Sunday-Thursday 10:00-22:00; Friday-Saturday (including public holidays) 10:00-23:00  
 营业时间：周日至周四 10:00-22:00；周五至周六（及公众假期）10:00-23:00

Metro: Exit F, Guangzhou East Railway Station, Line 1 or The North Part of Guangzhou Metro Line 3 (Tiyu Xilu - Airport South), and walk for about 280 meters.  
 地铁：地铁 1 号线或 3 号线北延段（体育西路——机场南）广州东站，F 出口，步行约 280 米即到。

### JSWB 吉盛伟邦

SWB Global Home Furnishing Center is the world's leading brand in home furnishing and service. It offers over 1,000 brand selections in fields including furniture, premium building materials, illuminating equipments as well as household decorations.

吉盛伟邦家具集团是国际家居流通领域的第一品牌，汇聚 1000 余个国内外著名家居品牌，经营范围包括家具、高档建材、灯饰、家居饰品。

Website: <http://group.jswb.com.cn/>

Address 1: No.1000, Xingang Donglu, Haizhu District  
 地址 1：海珠区新港东路 1000 号  
 Tel: 020-89089818

Business Hours: 10:00-18:00  
 营业时间：10:00-18:00

Metro: Exit D, Pazhou Station, Line 8, and walk for about 2 minutes  
 地铁：地铁 8 号线琶洲站，D 出口，步行 2 分钟左右。

Address 2: Wanbo Center, Yingbing Dadao, Panyu District  
 地址 2：番禺区迎宾大道万博中心  
 Tel: 020-84568032

Business Hours: Weekdays 10:00-18:30; Weekend 10:00-20:00  
 营业时间：周一至周五 10:00-18:30；周六至周日 10:00-20:00

Metro: Exit A, Nancun Wanbo Station, Line 7, and walk for about 15 minutes.  
 地铁：地铁 7 号线南村万博站，A 出口，步行 15 分钟左右。

## IT markets 电脑城

### Gangding Computer City 岗顶电脑城

Major digital-appliance centers, such as Buynow, Tianhe Computer Center, and Pacific Computer Center, are gathered in Gangding district. The district has become the largest distribution center for digital products around Asia.

天河岗顶是亚洲最大的数码产品集散地，汇聚了百脑汇、天河电脑城、太平洋等多家电脑城，客流量非常大。

Address: Gangding, Tianhe District  
 地址：天河区岗顶

Metro: Exit C, Gangding Station, Line 3  
 地铁：地铁 3 号线岗顶站，C 出口

## Specialty markets 特色市场

### Haiyin Fabric Market 海印布料总汇

A place for clothing wholesale and retail. You can customize your clothes and curtains here easily.  
 批发和零售布匹，定做衣服和窗帘。

Address: No.429-431 Yanjiang Dong Lu, Yuexiu District (besides the northwest part of Haiyin Bridge)  
 地址：越秀区沿江东路 429-431 号，即海印桥西北引桥侧

Business Hours: Monday-Sunday 9:30-18:00  
 营业时间：周一至周日 9:30-18:00

Metro: Exit B2, Donghu Station, Line 6, and walk for about 450 meters.  
 地铁：地铁 6 号线东湖站，B2 出口，步行约 450 米即到。

**Zhongda Fabric Market 中大布匹市场**

Zhongda fabric market is one of China's largest fabric wholesale markets. In this area you can find any kind of fabric for any type of clothing.

全国最大的布料批发市场之一，经营各种布料、毛线、成衣服装面料、辅料。

Address: Ruikang Lu, Haizhu District

地址：海珠区瑞康路

Metro: Exit D, Sun Yat-sen University Station, Line 8, and walk for about 200 meters.

地铁：地铁 8 号线中大站，D 出口，步行约 200 米即到。

**Yide Lu 一德路**

All kinds of toys, dried seafood and fruits are sold here.

主营玩具精品和海味干果。

Address: Yide Lu, Haizhu District

地址：海珠区一德路

Metro: Exit B1, Haizhu Square Station, Line 2 or Line 6, and walk for about 10 minutes.

地铁：地铁 2 号线或 6 号线海珠广场站，B1 出口，步行约 10 分钟即到。

**Hualin Jade Street 华林玉器街**

A large collecting and distributing center for jade articles.

玉器珠宝销售集散地之一。

Address: Hualin Temple, Hualin Xin Jie, Liwan District (close to Shangxiajiu Pedestrian Street)

地址：荔湾区华林新街华林寺（近上下九步行街）

Metro: Exit A, Changshou Lu Station, Line 1, and walk for about 630 meters.

地铁：地铁 1 号线长寿路站，A 出口，步行约 630 米即到。

**Yuansheng Crafts Market 源胜陶瓷玉石工艺街**

The largest collecting and distributing center for crafts in South China. Moreover, the stores feature the traditional Xiguan style architecture.

华南最大的陶瓷玉石工艺品聚集市场，也是荔湾区最具有老西关风情特色的旅游景点之一。

Address: Yuansheng Jie, Daihe Lu, Liwan District

地址：荔湾区带河路源胜街

Metro: Exit B, Changshou Lu Station, Line 1, and walk for about 300 meters.

地铁：地铁 1 号线长寿路站，B 出口，步行约 300 米即到。

**Xinyuansheng Jade Street 新源胜玉器街**

A place for jade articles, crafts, crystal, etc.

主要经营玉器、工艺品、水晶、首饰包装工具等。

Address: Xin Yuansheng Jie, Changshou Xi Lu, Liwan District

地址：荔湾区长寿西新源胜街

Metro: Exit B, Changshou Lu Station, Line 1.  
 地铁: 地铁 1 号线长寿路站, B 出口。

**Huahan Antiques & Jade Market 华瀚古玩玉器商城**

A place for Antiques, crafts, etc.  
 主要经营工礼品、礼品、精品等工艺品。

Address: No.185 Daihe Lu, Liwan District  
 地址: 荔湾区带河路 185 号

Metro: Exit C, Chan Clan Academy Station, Line 1.  
 地铁: 地铁 1 号线陈家祠站, C 出口。

**Guangzhou Cultural Relics Store 广州市文物总店**

Guangzhou cultural relics store has a longer history than any markets of its kind in Guangzhou, focusing on calligraphy, "four treasures of study", painting, jade articles and pottery from the Song, Yuan, Ming and Qing dynasties.

华南地区独具规模的国营文物商店, 致力于文物艺术品、文房四宝、传统工艺品的经营, 同时店内收藏了许多价值连城的珍贵物品。

Address: No.172 Wende Bei Lu, Yuexiu District  
 地址: 越秀区文德北路 172 号

Metro: Exit A, Peasant Movement Institute Station, Line 1, and walk for about 670 meters.  
 地铁: 地铁 1 号线农讲所站, A 出口, 步行约 670 米即到。

**Qingping Antique Coins Market 清平古玩钱币市场**

A collection of jade shops along with stores selling miscellaneous antiques, old coins, odd stones, etc.

主要经营古玩杂项、古旧钱币、奇珍异石等。

Address: Qingping Lu, Liwan District  
 地址: 荔湾区清平路

Metro: Exit B, Huangsha Station, Line 1 or Line 6.  
 地铁: 地铁 1 号线或 6 号线黄沙站, B 出口。